
A l'Assemblea que es va convocar el dimecres dia 15 d’abril es van tractar els 

següents punts: 

 

1. Lectura i aprovació de l’acta anterior. 

2. Informació respecte a la reforma i construcció de la nova escola a Ca l'Arnús. 

3. Presentació i aprovació del casal d'estiu i jornades intensives del mes de 

juny.  

4. Activitats extraescolars. 

5. Problemes amb la Caixa de Pensions. 

6. Precs i preguntes. 

 

2. A aquesta reunió hi va assistir el director de l’escola, el senyor Antoni Soriano. 

Va explicar les novetats respecte a la construcció de l’escola nova al Parc de Ca 

l’Arnus i la reforma de la nostra. Va confirmar el terreny on es construiria la nova 

escola, que seria d’una línia i que, en una primera fase només es construirien 6 

aules d’infantil, sense cuina. Es van plantejar diferents preguntes per part dels 

pares que van ser contestades per la direcció de l’escola. Finalment, es va adreçar 

a les famílies a properes reunions on s’informaria de les novetats respecte a aquest 

tema. 

3. S’informa a les famílies de 3 propostes de Casal d’estiu: Amb l’empresa 

Servisports, amb Aprèn Jugant i amb Diplodocus. Degut a la manca de temps, les 

famílies decideixen escollir el Casal mitjançant una enquesta que es faria arribar a 

tots els alumnes de l’escola. 

4. Tal i com es va acordar a l’anterior Assemblea, es presenten les activitats 

extraescolars d’una nova empresa: Aprèn Jugant. S’acorda treballar amb aquesta 

empresa de cara al proper curs 2009-2010 i mantenir l’activitat de futbol amb 

l’empresa Servisports. 

5. S’informa a les famílies del diferents problemes sorgits amb La Caixa de 

Pensions durant el curs. Es planteja buscar diferents alternatives. Les famílies hi 

estan d’acord i delegen a la persona encarregada de la tresoreria decidir l’opció 

més convenient pel curs 2009-2010. 


